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Pěvkyně Kněžíková o začátcích s manželem: Nechtěla jsem ho, on mě ale přemluvil 

Sopranistka Kateřina Kněžíková (41) se vedle opery stále častěji věnuje koncertnímu repertoáru, s nímž dosahuje úspěchů nejen
doma, ale i v zahraničí. 

Za život nasbírala už několik prestižních ocenění a k tomu všemu stíhá vychovávat dvě dcery, jež má s operním pěvcem Adamem
Plachetkou (38). V talkshow u Honzy Dědka promluvila mimo jiné o manželství s ním. 
Kateřina Kněžíková působí v pražském Národním divadle i v Národním divadle moravskoslezském v Ostravě. Na hodiny zpěvu
začala chodit ve 12 letech, nikdy ale nepřemýšlela o tom, že by se tato disciplína stala jejím budoucím povoláním. Díky hudbě se
seznámila i s manželem, operním pěvcem Adamem Plachetkou, a dnes si už den bez muziky nedokáže představit. 
"My jsme s manželem byli nejprve spolužáci a jednou to tak nějak přišlo… Společně jsme vystupovali v opeře Don Giovanni, byli jsme
tam párem a začalo to tam fungovat. Nejdříve jsem ho nechtěla, protože jsem věděla, že nebude vůbec doma, on mě ale přemluvil.
Dvořil se mi, to bylo strašně příjemné, ty první dva až tři měsíce předtím, než jsem svolila, že budu jeho přítelkyně," zavzpomínala. 
Adam Plachetka jako věčné dítě 
"On je pořád věčné dítě a čím je starší, tím je to horší. Když má volno, umí si ho užít naplno. Máme sklípek na Znojemsku, než tam
dojedeme, je plný vína. Když odjíždíme, je prázdný. Je s ním velká legrace," dodala k manželství sólistů opery Národního divadla
Kateřina Kněžíková, která kromě titulních rolí v Národním divadle excelovala také po boku světově uznávaného operního pěvce
Plácida Dominga. 
"Zpívání s Plácidem Domingem bylo moc hezké období. Máte najednou pocit, že se točíte v jiném vesmíru. To bylo inspirativní, moc
jsem si to užila a ráda na to vzpomínám," řekla Kněžíková v 7 pádech Honzy Dědka 
Hostem 7 pádů Honzy dědka byl i Kazma. Podívejte se na jeho velkolepý příchod. 
Všechny články autora 
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